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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2015/16:547 Krisledningsläge samt hanteringen av kris

Enligt en artikel i DN den 18 december 2015 hölls en telefonkonferens den 10 
september 2015, kallad av Migrationsverkets generaldirektör Anders 
Danielsson, med företrädare för Försvarsmakten, polisen, länsstyrelserna samt 
Myndigheten för samhällsskydd och beredskap. Vid telefonkonferensen 
framkom att migrationssituationen var allvarlig och att flera av myndigheterna 
försatt sig själva i krisledningsläge samt att ingen myndighet hade ansvaret för 
att samordna hanteringen av krisen. Anders Danielsson uppgav också att han 
varit ”i kontakt med ministeriet”.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Fick regeringen eller Regeringskansliet någon information från 
telefonkonferensen 10 september 2015, och varför dröjde det till 1 oktober 
2015 innan regeringen fattade beslutet att ge MSB i uppdrag att på nationell 
nivå samordna alla ansvariga aktörers hantering av krisen?

………………………………………

Jessica Polfjärd (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2015-12-22
Besvaras senast
2016-01-05


